



Online Briefing 網上簡介會

Notification Arrangement for Truss-out Bamboo Scaffolds

加強懸空式竹棚架安全及通報事宜安排指引



Date 日期 Time 時間 Format 形式

Target 對象

Registration Fee 費用

13 • 9 • 2021 (Monday 星期一)

3:00 - 5:00pm

Online Briefing 網上簡介會

All Industry Stakeholders 所有業界持份者

Free of Charge 全免

About the Webinar

In September 2021, the Construction Industry Council (CIC) issued the **Guidelines on Safety Enhancement of and Notification Arrangement for Truss-out Bamboo Scaffolds** with an aim to recommend good practices for the erection of truss-out bamboo scaffolds and safety guidelines on the critical items requiring additional attention, thereby enhancing the work safety of scaffolders in minor renovation and repair works.

To strengthen communication and promotion, the CIC will orgainse an online briefing with speakers from the Labour Department, Occupational Safety and Health Council, The Hong Kong Polytechnic University and relevant stakeholders to introduce the guidelines, administration arrangements and procedures for the notification of erection of truss-out bamboo scaffolds. This online briefing aims to provide participants a better understanding of the design and erection practices of truss-out bamboo scaffolds to prevent future accidents.

Rundown			
Time	Event	Speaker	
2:45-3:00 pm	Online registration		
3:00-3:15 pm	Introduction to the Task Force on Truss-out Bamboo Scaffolds	Mr. Lawrence NG Chairperson, Task Force on Truss-out Bamboo Scaffolds, Construction Industry Council	
3:15-3:35 pm	Key elements for enhancing safety for Truss-out Bamboo Scaffolds	Mr. Timmy S0 Bamboo Scaffolding Association of Hong Kong	
3:35-3:50 pm	Insurance for Truss-out Bamboo Scaffolds	Mr. Jonathan YAU The Hong Kong Federation of Insurers	
3:50-4:00 pm	Break		
4:00-4:15 pm	Notification arrangement	Mr. K.C. LING Labour Department	
4:15-4:35 pm	Sharing on scaffolding design and load test results	Dr H.C. HO The Hong Kong Polytechnic University	
4:35-5:00 pm	Introduction to OSH Star Enterprise Schemes	Mr. Steve HU Occupational Safety and Health Council	
5:00 pm	End of webinar		

Notes

- The webinar will be conducted in Cantonese. Enrollment will be accepted on a first-come, first-served basis.
- 2. It is suggested that participation in the webinar counts for 2 CPD hours.
- ${\bf 3.} \ \ {\bf Confirmation} \ \ {\bf email} \ \ {\bf with} \ \ {\bf we binar} \ \ {\bf link} \ \ {\bf will} \ \ {\bf be} \ \ {\bf sent} \ \ {\bf to} \ \ {\bf successful} \ \ {\bf applicants}.$
- 4. Notification email about e-certificate arrangement will be sent to eligible attendees (80% or above attendance rate and answer MC question(s) during the webinar) within 1 month after the webinar.
- 5. The organiser reserves the rights for final decision and to make any changes without prior notice.



First-come, first-served!



Only online enrollment accepted

🖂 safetyseminar@cic.hk

Q 2100 9499





An interactive platform to cultivate collaboration in adoption of construction technologies in Hong Kong. Let's join i-Club and together we will leave a legacy for the industry and become the catalyst for the modernization of the construction industry.





Online Briefing 網上簡介會

Guidelines on Safety Enhancement of and Notification Arrangement for Truss-out Bamboo Scaffolds 加強懸空式竹棚架安全及通報事宜安排指引



Date 日期 Time 時間 Format 形式

Target 對象

Registration Fee 費用

13 • 9 • 2021 (Monday 星期一)

3:00 - 5:00pm

Online Briefing 網上簡介會

All Industry Stakeholders 所有業界持份者

Free of Charge 全免

簡介

建造業議會(議會)在2021年9月發表了**「加強懸空式竹棚架安全及通報事宜安排指引」**,旨在推薦良好守則,就懸空式竹棚架常見的設計及搭建工作進行檢視,並針對需要加強的安全事項制定指引,提升小型改建及維修工程搭建懸空式竹棚架的作業安全。

為加強溝通和宣傳,議會將舉辦一場網上簡介會,並邀請勞工處、職業安全健康局、香港理工大學及相關持份者的代表簡介本指引,及有關通報搭建懸空式竹棚架的行政安排及流程。透過是次簡介會,出席者將能更加清楚明白有關設計和搭建竹棚架的要求,減少意外發生。

程序表		
時間	活動	講 者
下午2時45分至3時	網上登入	
下午3時至3時15分	懸空式竹棚架工作專責小組的 工作簡介	伍新華先生 建造業議會 懸空式竹棚架工作專責小組主席
下午3時15分至3時35分	加強懸空式竹棚架安全的要點	蘇天銘先生 竹棚業香港聯會
下午3時35分至3時50分	懸空式竹棚架保險事宜	丘振雄先生 香港保險業聯會
下午3時50分至4時	小休	
下午4時至4時15分	通報事宜安排	凌健照先生 勞工處
下午4時15分至4時35分	棚架設計及負載測試結果分享	何浩祥博士 香港理工大學
下午4時35分至5時	職安健星級計劃推廣	許家友先生 職業安全健康局
下午5時	簡介會結束	

注意事項

- 1. 研討會將以廣東話進行,並以先到先得的形式接受報名。
- 2. 出席者參與是次簡介會,建議可獲取持續專業進修時數2小時。
- 3. 成功報名者將收到確認電郵(內附網上研討會連結)。
- 4. 電子證書電郵將於研討會完結後一個月內發予合資格出席人士(出席率達八成或以上及於網上簡介會期間回答選擇題)。
- 5. 主辦機構保留最終決定權和任何更改之權利而不作另行通告。



名額先到先得!



只接受網上報名

🖂 safetyseminar@cic.hk

Q 2100 9499

i-Club



一個為擴大建造業的協同效應而設的一個知識中心。 立即加入i-Club,為建造業現代化發揮促進作用, 交換行業智慧,攜手推動業界向前。